

# INVESTCORP

INVESTCORP BANK B.S.C.

Licensed as a conventional wholesale bank by the CBB

Investcorp House  
PO BOX 5340  
Manama, Kingdom of Bahrain  
Tel +973 17532000  
Fax +973 17530816  
C.R. 12411  
www.investcorp.com

## Dividend for Fiscal Year 2018

The shareholders of Investcorp Bank B.S.C. have approved a dividend of US\$0.24 per ordinary share (representing 9.6% of the paid up ordinary share capital) for the fiscal year ended June 30, 2018, to be distributed to registered shareholders as at the record date of September 25, 2018.

Dividends should be collected from October 4, 2018 onwards from the Share Registrar, Bahrain Clear, located at Bahrain Financial Harbour, Harbour Gate, Level 4, Telephone No. +973 17108833.

## توزيع الأرباح السنوية للسنة المالية 2018

وافق مساهمي بنك انفستكروب ش.م.ب على توزيع الأرباح للأسهم العادية بنسبة 9.6% من رأس مال الشركة المدفوع للأسهم العادية ، أي بواقع 0.24 دولار أمريكي للسهم الواحد للسنة المالية المنتهية في 30 يونيو 2018 ، وذلك يشمل جميع المساهمين الكرام المسجلة اسمائهم في سجلات البنك بتاريخ 25 سبتمبر 2018.

الرجاء من المساهمين الكرام مراجعة مكتب مسجلي أسهم البنك ، السادة شركة البحرين للمقاصة في مرفأ البحرين المالي ، بوابة المرفأ ، الطابق الرابع ، هاتف رقم : +973 17108833 ، وذلك ابتداءً من يوم الخميس الموافق 4 أكتوبر 2018.

280 PARK AVENUE  
36TH FLOOR  
NEW YORK, NY 10017  
USA

INVESTCORP HOUSE  
48 GROSVENOR STREET  
LONDON W1K 3HW  
UNITED KINGDOM

AL FAISALIAH TOWER  
29TH FLOOR  
PO BOX 61992  
RIYADH 11575  
SAUDI ARABIA

AL SILA TOWER, 8<sup>TH</sup> FLOOR  
ABU DHABI GLOBAL  
MARKET SQUARE  
AL MARYAH ISLAND  
PO BOX 36961  
ABU DHABI, UAE

QATAR FINANCIAL  
CENTRE - TOWER 1  
SUITE 701  
WEST BAY AREA  
PO BOX 24995  
DOHA, STATE OF QATAR

LEVEL 24-01, CAPITAGREEN  
138 MARKET STREET  
SINGAPORE 048946